
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 5. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 108
Vil ministeren oplyse, hvor stor en procentdel af de enkelte kommuners skole-
elever, der ville gå i privat- eller friskole, hvis alle elever, der står på venteliste,
blev optaget på den skole, de står opskrevet på venteliste til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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UNU Alm.del  Spørgsmål 108
Offentligt


